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AJUNTAMENT DE LLUBÍ 
   ILLES BALEARS 
 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DE LA COMISSIÓ INFORMAT IVA PERMANENT 
GENERAL DE DÍA 10 DE SETEMBRE DE 2014.  
 
Data:    10 de setembre de  2014 
Caràcter: ordinari 
Convocatòria: primera 
Inici:   20,00   hores 
Fi:      21,00 hores 
Lloc: sala de sessions de la Casa Consistorial de Llubí 
Persones assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
-     1er Tinent de batlle,  Sr. Toni Vallespir Perelló   
-     2º  Tinent de batlle,  Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
-  Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
-     Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriu Caterina Rodríguez Fiol 
-  Regidor,  Sr.  Cristòfol Riera Solé  
-  Regidor,  Sr. Miquel Perelló Gelabert  
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa:  ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la corporació 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació que 
formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior  (Sessió ordinària de dia  9 de juliol de 2014), i 
no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN  AMORTITZACIÓ PRÉSTEC ICO.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  26 d’agost 2014, que deia: 
 
“El Reial Decret – llei 4/2012, de 24 de febrer, pel qual es determinen les obligacions 
d’informació i procediments necessaris per establir un mecanisme de financiació pel pagament 
als proveïdors de les Entitats locals, va possibilitar a l’Ajuntament de Llubí el pagament de les 
factures d’exercicis anteriors a 2012 que no s’havien abonat per falta de consignació 
pressupostària o de Tresoreria. 
 
Forma l’Estat, a través de Convenis amb les Entitats financeres, possibilitava un préstec a 
l’Ajuntament a retornar en un termini màxim de 10 anys amb dos anys de carència. 
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El préstec amb l’entitat financera “ La Caixa” es va realitzar en data 04/06/2012 per un import 
total de 117.922,07 euros. 
 
Una vegada transcorregut dos anys des de la concessió de l’import sol·licitat, i d’acord amb 
l’acte d’arqueig de data 31/07/2014, és voluntat de l’Ajuntament amortitzar l’import  del préstec. 
 
D’acord amb el certificat de “La Caixa” l’import que queda per amortitzar és de 114.237,01 
euros. 
 
D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament ple 
l’adopció del present ACORD:  
 
Primer.-  Amortitzar el préstec número 312.157941-06 amb “La Caixa”  per un import total de 
114.237,01 euros. 
 
Segon.-  Comunicar dit acord a “ La Caixa” per que procedesqui a la cancel·lació amb l’ICO. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
3.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL PREU PÚBLIC  PER LA PRESTACIÓ DEL 
SERVEI D’ESCOLETA MUNICIPAL.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de setembre 2014, que deia: 
 
“En data  17 d’octubre de 2011, per l’Ajuntament Ple es va aprovar la modificació de 
l’Ordenança que regula el preu públic per la prestació del servei d’Escoleta Municipal. 
 
 Aquesta aprovació provisional es va publicar al BOIB núm. 164 de data 1 de novembre de 
2011, i al no presentar-se cap reclamació en contra,  i després de la seva  publicació al BOIB 
núm.  187 de data 15 de desembre de 2011,  va entrar en vigor. 
 
Aquesta Batllia proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança reguladora del preu públic per  la 
prestació del servei d’Escoleta Municipal. 
 
2.- Exposar l’Ordenança reguladora del preu públic per la prestació del servei d’Escoleta Municipal 
a informació pública per termini de 30 dies a efectes de presentació d'al·legacions. 
 
3.- D'acord amb el que disposa l'article 17 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, si no es presenta cap al·legació s'entendrà 
elevat a definitiu l'acord fins a les hores provisional. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
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4.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA DE GUALS.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de setembre 2014, que deia: 
 
“En data 28 de març de 2012, per l’Ajuntament Ple es va aprovar el pla d’ajustament que exigia 
el Reial Decret 4/2012 pel pagament de factures als proveïdors per part de les Corporacions 
locals. 
 
Aquest Pla es va enviar al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques per que informés 
favorablement o desfavorablement sobre dit pla d’ajustament, requisit imprescindible per poder 
concertar l’operació de préstec. 
 
En data 30 d’abril de 2012 el Ministeri informa FAVORABLEMENT de l’esmentat pla. 
 
Vist que l’Ajuntament de Llubí, en l’actualitat disposa de solvència econòmica per amortitzar el 
capital i interessos dels préstec que es va signar amb l’entitat financera La Caixa, mitjançant la 
línia ICO de pagament de factures, és voluntat de l’Ajuntament reduir  els imposts i taxes que 
es varen augmentar a través del pla d’Ajustament 
 
Per tot això, es proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de la taxa de guals. 
  
2.- Exposar l’ordenança fiscal reguladora de la taxa de guals per un termini de 30 dies. 
 
3.- D'acord amb el que disposa l'article 17 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, si no es presenta cap al·legació s'entendrà 
elevat a definitiu l'acord fins a les hores provisional. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
5.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA PER EXPEDICIÓ 
DOCUMENTS ADMINISTRATIUS.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de setembre 2014, que deia: 
 
“En data 28 de març de 2012, per l’Ajuntament Ple es va aprovar el pla d’ajustament que exigia 
el Reial Decret 4/2012 pel pagament de factures als proveïdors per part de les Corporacions 
locals. 
 
Aquest Pla es va enviar al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques per que informés 
favorablement o desfavorablement sobre dit pla d’ajustament, requisit imprescindible per poder 
concertar l’operació de préstec. 
 
En data 30 d’abril de 2012 el Ministeri informa FAVORABLEMENT de l’esmentat pla. 
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Vist que l’Ajuntament de Llubí, en l’actualitat disposa de solvència econòmica per amortitzar el 
capital i interessos dels préstec que es va signar amb l’entitat financera La Caixa, mitjançant la 
línia ICO de pagament de factures, és voluntat de l’Ajuntament reduir  els imposts i taxes que 
es varen augmentar a través del pla d’Ajustament 
 
Per tot això, es proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de la taxa per 
expedició documents administratius. 
  
2.- Exposar l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per expedició de documents administratius per 
un termini de 30 dies. 
 
3.- D'acord amb el que disposa l'article 17 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, si no es presenta cap al·legació s'entendrà 
elevat a definitiu l'acord fins a les hores provisional. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
6.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA PER LLICÈNCIE4S 
URBANÍSTIQUES.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de setembre 2014, que deia: 
 
“En data 28 de març de 2012, per l’Ajuntament Ple es va aprovar el pla d’ajustament que exigia 
el Reial Decret 4/2012 pel pagament de factures als proveïdors per part de les Corporacions 
locals. 
 
Aquest Pla es va enviar al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques per que informés 
favorablement o desfavorablement sobre dit pla d’ajustament, requisit imprescindible per poder 
concertar l’operació de préstec. 
 
En data 30 d’abril de 2012 el Ministeri informa FAVORABLEMENT de l’esmentat pla. 
 
Vist que l’Ajuntament de Llubí, en l’actualitat disposa de solvència econòmica per amortitzar el 
capital i interessos dels préstec que es va signar amb l’entitat financera La Caixa, mitjançant la 
línia ICO de pagament de factures, és voluntat de l’Ajuntament reduir  els imposts i taxes que 
es varen augmentar a través del pla d’Ajustament 
 
Per tot això, es proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de les llicències 
urbanístiques. 
 
2.- Exposar l’ordenança fiscal reguladora de les llicències urbanístiques per un termini de 30 dies. 
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3.- D'acord amb el que disposa l'article 17 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, si no es presenta cap al·legació s'entendrà 
elevat a definitiu l'acord fins a les hores provisional. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
7.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE L’IMPOST DE 
CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES - ICIO.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de setembre 2014, que deia: 
 
“En data 28 de març de 2012, per l’Ajuntament Ple es va aprovar el pla d’ajustament que exigia 
el Reial Decret 4/2012 pel pagament de factures als proveïdors per part de les Corporacions 
locals. 
 
Aquest Pla es va enviar al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques per que informés 
favorablement o desfavorablement sobre dit pla d’ajustament, requisit imprescindible per poder 
concertar l’operació de préstec. 
 
En data 30 d’abril de 2012 el Ministeri informa FAVORABLEMENT de l’esmentat pla. 
 
Vist que l’Ajuntament de Llubí, en l’actualitat disposa de solvència econòmica per amortitzar el 
capital i interessos dels préstec que es va signar amb l’entitat financera La Caixa, mitjançant la 
línia ICO de pagament de factures, és voluntat de l’Ajuntament reduir  els imposts i taxes que 
es varen augmentar a través del pla d’Ajustament 
 
Per tot això, es proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de l’ICIO. 
 
2.- Exposar l’ordenança fiscal reguladora de l’ICIO per un termini de 30 dies. 
 
3.- D'acord amb el que disposa l'article 17 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, si no es presenta cap al·legació s'entendrà 
elevat a definitiu l'acord fins a les hores provisional. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
8.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL DE L’IMPOST  INCREMENT VALOR DELS 
TERRENYS DE NATURALESA URBANA- PLUSVÀLUES.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de setembre 2014, que deia: 
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“En data 28 de març de 2012, per l’Ajuntament Ple es va aprovar el pla d’ajustament que exigia 
el Reial Decret 4/2012 pel pagament de factures als proveïdors per part de les Corporacions 
locals. 
 
Aquest Pla es va enviar al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques per que informés 
favorablement o desfavorablement sobre dit pla d’ajustament, requisit imprescindible per poder 
concertar l’operació de préstec. 
 
En data 30 d’abril de 2012 el Ministeri informa FAVORABLEMENT de l’esmentat pla. 
 
Vist que l’Ajuntament de Llubí, en l’actualitat disposa de solvència econòmica per amortitzar el 
capital i interessos dels préstec que es va signar amb l’entitat financera La Caixa, mitjançant la 
línia ICO de pagament de factures, és voluntat de l’Ajuntament reduir  els imposts i taxes que 
es varen augmentar a través del pla d’Ajustament 
 
Per tot això, es proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de l’Impost 
Increment Valor Terrenys de Naturalesa Urbana. 
 
2.- Exposar l’ordenança fiscal reguladora de l’IIVTNU per un termini de 30 dies. 
 
3.- D'acord amb el que disposa l'article 17 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, si no es presenta cap al·legació s'entendrà 
elevat a definitiu l'acord fins a les hores provisional. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
9.- EXAMEN MODIFICACIÓ CONTRACTE ARRENDAMENT AMB VO DAFONE SAU.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  29 d’agost 2014, que deia: 
 
“L’Ajuntament té subscrit amb VODAFONE ESPAÑA S.A.U contracte d’arrendament de data 
31/10/2002 amb les següents condicions contractuals: 
 
3.927,59 + IVA : 4.752,38 euros anuals 
 
Des de VODAFONE ESPAÑA S.A.U es vol modificar les condicions contractuals del contracte 
d’arrendament que té amb l’Ajuntament de Llubí per l’arrendament del espai públic situat al 
Camp de futbol municipal ( c/ Sa Carretera, 125 ). 
 
L’oferta que es proposa com a nova renta brutal anual és la següent: 
 
2.500 euros + IVA : 3.025 euros anuals a abonar trimestralment per un període de 5 anys. 
 
D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO  a l’Ajuntament ple 
l’adopció del present ACORD: 
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Primer.-  Aprovar la modificació de les condicions contractuals amb la societat mercantil 
VODAFONE S.A.U pel contracte d’arrendament de l’espai situat al Camp de Futbol municipal 
Sa Carretera, 125. 
 
Segon.-  Comunicar el present acord a VODAFONE S.A.U. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Per part del Sr. Batlle es va explicar la proposta dient que des de Vodafone, SAU han comentat 
a la corporació que en cas de que no s’acceptessin la rebaixa econòmica, negociarien amb un 
particular per la instal·lació de les antenes de telefonia mòbil, i en voluntat de l’equip de govern, 
consensuar aquest tema amb l’oposició ja  que tenim dues opcions: 1.-  Dir que no a aquesta 
proposta, continuar com fins ara i veure si al final Vodafone SAU s’instal·la a una finca privada, 
ó, 2.- Acceptar aquesta rebaixa econòmica i que l’ajuntament s’asseguri l’ingrés. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar que la proposta és de la batllia i que és curiós 
que ara es vulgui consensuar temes, quan la resta de la legislatura el batle no ha volgut 
consensuar res. 
 
Per part del Sr. Batlle es va retirar la present proposta de l’Ordre del Dia.  
 
 
10.- EXAMEN EXPEDIENT MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 12/2014.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 5 de setembre 2014, signada pel regidor d’Economia i 
Hisenda, Sr. Miquel Perelló Alomar,  que deia: 
 
“Expedient de modificació de crèdit 12/14, referent a la modificació de crèdits del pressupost de 
despeses mitjançant suplement de crèdit. 
 
Per Decret de Batlia, de dia 05 de setembre de 2014, s’inicia l’expedient per a l’aprovació de la 
modificació de crèdit mitjançant suplement de crèdit. 
 
Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals la consignació és 
insuficient o no n’hi ha en el pressupost ordinari actual, cal tramitar l’expedient de suplement de 
crèdit i crèdit extraordinari, que s’ha de finançar mitjançant romanent de tresoreria del pressupost 
vigent de la corporació, amb subjecció a les disposicions vigents.  
 
Despeses que cal finançar, i finançament que es proposa:  
 
a) Partides del Pressupost de despeses a que afecten l’expedient: 
 
Partida 342/21200.- CONSERVACIÓ INSTAL·LACIONS ESPO RTIVES.- es proposa ampliar 
en la quantitat de 8.000 €, per atendre les millores per la conservació dels vestuaris del 
Poliesportiu municipal. 
 
Per tot això, PROPOSO al Ple l’adopció del següent ACORD: 
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Primer.- Aprovar l’expedient de suplement de crèdit número 12/14, per  finançar  mitjançant  
romanent de tresoreria per a despeses generals del pressupost vigent de la corporació. 

 
Segon.- Aprovar la següent proposta de modificació de crèdit número 12/14 en el Pressupost 
Municipal de 2014 per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria disponible, 
quedant fixades les partides i conceptes pressupostaris afectats, de la següent forma: 
 
PARTIDES EN AUGMENT: 
DESPESES 

 
GRUP      

PROGRA-  DENOMINACIO Consignació Augment supl. Consignació 

MES Subcon.  anterior crèdit final 

342 21200 Conservació Instal�lacions esportives 6000 euros 8000 euros 14000 euros 

 
INGRESSOS 
          

PARTIDA DENOMINACIO Consignació 
Augment 
supl. Consignació 

    anterior crèdit final 

870.01 Romanent de tresoreria 
333.694,61 

euros 8000 euros 
325.694,61 

euros 

         

 
L’import total ampliat de dit expedient ascendeix a 8000 €, essent la procedència dels fons per 
finançar el mateix, amb càrrec al romanent de tresoreria disponible. 

Quedant d’aquesta forma anivellat el Pressupost. 
 
Tercer.- Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies 
hàbils, mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. En cas 
que no es presentin reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del 
termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-
les.”   
 
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
11.- EXAMEN MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSM-EN CONTRA ELS REITERATS 
INCOMPLIMENTS DELS ACORDS PLENARIS.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 2 de setembre 2014, que deia: 
 
“D'acord amb la normativa de règim local (Reglament d'organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals i Llei municipal i de règim local de les Illes Balears) els grups polítics 
municipals poden presentar al Ple de l'Ajuntament propostes de resolució per debatre i 
posteriorment ser votades. Entre les competències del Ple es troben  el control i la fiscalització 
dels òrgans de govern municipals, l'aprovació de reglaments, ordenances i disposicions que 
siguin de competència municipal, l'aprovació i modificació de pressuposts, la disposició de 
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despeses, l'aprovació dels comptes, etc. D'altra banda la normativa de règim local vigent 
atribueix al batle de la corporació la competència específica de publicar, executar i fer complir 
els acords de l'Ajuntament.  
 
Durant aquesta legislatura el grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista ha presentat al Ple 
de l'Ajuntament nombroses propostes (més de 65 mocions municipals) de les quals gairebé la 
totalitat han estat aprovades pel Ple de l'Ajuntament. Molts dels acords plenaris, no obstant 
haver estat aprovats per votació a Ple, no s'han executat, no s'han duit a terme o no s'han 
realitzat les iniciatives corresponents.  
 
Vist el reiterat incompliment dels acords municipals per part del batle, 
 
Atesa la preocupació pel deteriorament democràtic que això suposa i la deslleialtat a la 
representació ciutadana a les institucions municipals 
 
Vist el poc respecte a la tasca encomanada als grups municipals de control i fiscalització dels 
òrgans de govern i a l'esforç de l'oposició per fer propostes de millora per a Llubí  
 
El grup del PSM-Entesa Nacionalista proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

Acords  
 

Primer . Constatar l'incompliment reiterat d'acords municipals aprovats per votació a Ple a 
través de mocions municipals presentades pels grups de l'oposició a l'Ajuntament de Llubí. 

Segon .  Instar el batle de Llubí a complir i fer complir els acords plenaris i a respectar el normal 
funcionament democràtic d'un Ajuntament. 

Tercer . Donar compliment immediat als acords municipals aprovats per Ple que siguin objecte 
d'incompliment, no executats o retardats injustificadament.”  

 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
12.- EXAMEN MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSM-EN PER LA RETIRADA DE LA PLACA 
D’INAUGURACIÓ DEL POLIESPORTIU MUNICIPAL.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 2 de setembre 2014, que deia: 
 
“Al poliesportiu municipal de Llubí hi ha una placa commemorativa que diu: “ AQUEST 
POLIESPORTIU MUNICIPAL VA SER INAUGURAT PEL MOLT HONORABLE SENYOR 
JAUME MATAS PALOU, PRESIDENT DE LES ILLES BALEARS, ESSENT L'IL·LUSTRÍSSIM 
SENYOR TOMAS CAMPANER FERRAGUT BATLE DE LLUBÍ. LLUBÍ 31 DE JULIOL DE 2005” 
 
Vist que el Sr. Jaume Matas Palou, expresident de les Illes Balears, ha estat condemnat per la 
Justícia per corrupció política i en sentència ferma,  
 
Per tot això, el Ple de l'Ajuntament de Llubí adopta el següent  Acord:  
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Retirar o substituir la placa del Poliesportiu a fi que no figuri el nom de Molt Honorable Senyor 
Jaume Matas a la placa commemorativa de la inauguració de la instal·lació municipal.”  
  
 La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden informar 
favorablement la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
-ALTRES INFORMACIONS: 
Per part del Sr. Batlle es va informar als reunits dels següents assumptes: 
 
-Adjudicació de l’obra “Pavimentació carrer Doctor Fleming”, a l’adjudicatari Sr. Pep Perelló Ramis, 
per presentar la millor oferta en millores econòmiques, per un import total de 6.000,- euros  (IVA 
 inclòs) 
-Amb el personal del SOIB s’està realitzant la millora del carrer Born, 
-L’Asfaltat del carrer Creu i carrer Arraval, la realitzarà l’empresa Construcciones Siquier i  l’asfaltat 
del carrer Sant Feliu i avinguda Son Marget, la realitzarà l’empresa Amer e Hijos. 
-El Consell de Mallorca ha arreglat la canonada de les aigües pluvials, deficiència  que es va 
detectar després de les obres de la via de circumval·lació.   
-Projecte Home ha sol·licitat una aportació econòmica a la campanya “1 euro per habitant”,  i l’han 
contestat que l’Ajuntament enguany no pot per no estar pressupostat. 
-Dia 14 de setembre, l’associació del a 3ª Edat farà una jornada de portes obertes, i estaim tots 
convidats.  
-Per denúncia del SEPRONA, s’ha resolt l’expedient sancionador núm. 2/2014, contra  
78202425X. 
-Se sol·licitarà uns nous contractes de col·laboració amb el SOIB, per una termini de dos mesos. 
- El Sr. Joan Ferrer proposa que a una de les rotondes s’instal·li una escultura amb el tema de la 
Fira de la Mel.  Posat amb contacte amb l’escultor, aquest ha proposat la realització de dues 
escultures per un import de 20.000 euros,  una amb el tema de la mel i l’altra dedicada a la dona 
recollidora de tàperes.  És un tema que coment ara, vist que el Consell no paga l’1 % cultural. 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar que són dues temes diferents, que el Consell té 
l’obligació d’invertir l’1% cultural i deixar en bon estat les rotondes. 
 
 
I sense més assumptes per tractar, per ordre del Sr. President s'aixeca la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del què com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis  Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 


